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Protokół nr VII/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 30 października 2024 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 14:47. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 18 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecna była Ewa Czubek. 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach, następnie 

poinformował, że do porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian.  

Porządek obrad VII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr V/24 z sesji Rady Miasta z dnia 12 września 2024 r. oraz protokołu 

Nr VI/24 z 26 września 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Realizacja zadań według założeń ustawy o utrzymaniu porządku w gminie w ramach 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” i  „Czysty Region” sp. z o.o. 

6. Informacja z działalności Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o.  

w Kędzierzynie-Koźlu. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kędzierzyn-Koźle w roku 

szkolnym 2023/2024. 

8. Informacja o przebiegu i wynikach konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego  

w Kędzierzynie-Koźlu w 2024 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle powierzonego jej 

zadania Gminy Polska Cerekiew w zakresie opieki nad bezdomnymi psami. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności  

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla 

bezdomnych zwierząt, grzebowiska i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek na 

usuwanie szkód spowodowanych przez powódź we wrześniu 2024 r. wraz z autopoprawką. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 
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14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

15. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr V/24 z sesji Rady Miasta z dnia 12 września 2024 r. oraz protokołu 

Nr VI/24 z 26 września 2024 r. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr V/24 z sesji Rady Miasta z 

dnia 12 września 2024 r. oraz protokołu Nr VI/24 z 26 września 2024 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokoły zostały przyjęte. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 27 września do 29 października 2024 

r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.9.2024 z dnia 22 października 2024 r. oraz z dnia 29 października 2024 r. będące 

uzupełnieniem informacji z dnia 22 października). 
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5. Realizacja zadań według założeń ustawy o utrzymaniu porządku w gminie w ramach 

Związku Międzygminnego „Czysty Region” i „Czysty Region” Sp. z o.o. 

 

 

Marek Piasecki zwrócił się z pytaniem o inwestycję przetwarzania termicznego odpadów, na 

którą radni uchwałą wyrazili zgodę. 

 

Prezes spółki „Czysty Region” Grzegorz Mankiewicz poinformował, że na chwilę obecną jest 

złożony projekt do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, który formalnie został 

oceniony pozytywnie, a do końca roku powinien być oceniony merytorycznie. Przypuszcza, że 

jeszcze w tym roku spółka rozpocznie proces dokończenia negocjacji dot. zakupu działki na 

bazie podjętej przez radnych uchwały.  

Prezydent Miasta zaproponowała, żeby prezes spółki wyjaśnił jak wygląda sprawa PSZOK na 

ul. Grunwaldzkiej i parkingu dla pojazdów wywożących śmieci. 

Grzegorz Mankiewicz poinformował, że wszystkie pojazdy generujące nieprzyjemne zapachy 

zostały przeniesione na ul Naftową w Sławięcicach. 

Wiesław Fąfara wspomniał, że na posiedzeniu Komisji Infrastruktury złożył wniosek o 

informację dotyczącą odpadów, jeżeli chodzi o selektywną zbiórkę w zakresie plastików i 

makulatury ilościowo i kwotowo za 2023 rok. 

Grzegorz Mankiewicz poinformował, że w roku 2023 zostało sprzedane 7500 ton surowców a 

przychody z tego tytułu wyniosły 1 mln 636 tys. zł. Za 9 miesięcy tego roku jest sprzedano 

12300 ton przy przychodach 1 mln 900 tys. zł.  

Marek Piasecki zapytał o nawóz „koziołek”, w jakich ilościach jest sprzedawany i jakie są 

przychody spółki z tego tytułu. 

Grzegorz Mankiewicz poinformował, że w roku 2023 sprzedano 2000 ton, wartość sprzedaży 

71 tys. zł., w tym roku za 9 miesięcy sprzedano ponad 5000 ton przy wartości 123 tys. zł.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła uwagę na zalegającą odzież w kontenerach i obok nich, 

zapytała kto zajmuje się zbiórką odzieży i czyszczeniem kontenerów.  

Prezydent Miasta poinformował, że Polski Czerwony Krzyż. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz podkreśliła, że odzież zalega i nieprzyjemnie pachnie, Straż 

Miejska była o tym poinformowana, zapytała jakie kroki może gmina podjąć żeby to 

zutylizować.   

Prezydent Miasta wyjaśniła, że Straż Miejska upomina PCK o posprzątanie, jeżeli nie zrobią 

tego w odpowiednim czasie zostaną wypowiedziane umowy na wszystkie pojemniki, które są 

na terenie Kędzierzyna-Koźla.  

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, z kim gmina ma zawartą umowę odnośnie kontenerów na 

odzież.  
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Prezydent Miasta poinformowała, że gmina ma zawartą umowę z PCK, jest to umowa 

dzierżawy terenów pod pojemniki. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

6. Informacja z działalności Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. w Kędzierzynie-

Koźlu. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kędzierzyn-Koźle w roku 

szkolnym 2023/2024. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

8. Informacja o przebiegu i wynikach konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w 

Kędzierzynie-Koźlu w 2024 r. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 
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Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR VII/65/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle powierzonego jej 

zadania Gminy Polska Cerekiew w zakresie opieki nad bezdomnymi psami. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/66/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie przejęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle powierzonego jej zadania Gminy 

Polska Cerekiew w zakresie opieki nad bezdomnymi psami 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierząt, 

grzebowiska i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/67/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 października 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schroniska dla bezdomnych zwierząt, 

grzebowiska i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek na usuwanie 

szkód spowodowanych przez powódź we wrześniu 2024 r. wraz z autopoprawką. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z 

autopoprawką. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 
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Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/68/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek na usuwanie szkód 

spowodowanych przez powódź we wrześniu 2024 r. 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/69/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR VII/70/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 30 października 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata  

2024-2039 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

15. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że na ostatnim posiedzeniu komisji w Starostwie Powiatowym 

nie było nikogo z przedstawicieli miasta, zwrócił się z prośbą, aby taki przedstawiciel się 

pojawiał.  

Prezydent Miasta podkreśliła, że nie ma takiej potrzeby, to była Komisja Infrastruktury i 

chodziło o to jakie drogi gmina może wyremontować dla powiatu, gmina ma z powiatem 

uzgodnienia w tym temacie. 

Małgorzata Lipczyńska zwróciła się z prośbą o wyznaczenie terminu sesji grudniowej. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wstępny termin sesji budżetowej zostaje 

ustalony na 18 grudnia w środę na godz. 10:00. 
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Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z prośbą w imieniu Rady Rodziców o postawienie 

kosza na śmieci przy PSP nr 18 na ul. Brzechwy.  

Sabina Nowosielska stwierdziła, że Rada Rodziców powinna się zgłosić do dyrektora szkoły.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

 

16. Wolne wnioski. 

 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w czwartek 28 

listopada o godzinie 14.00. 

 

17. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął VII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 14:47 

 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

 

 


